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1. Inleiding 

Op 8 juli 2016 heeft de gemeente Barneveld een convenant getekend met CIF voor de aanleg van glasvezel 
in het buitengebied van de gemeente Barneveld. Afgelopen tijd is gebleken dat de eerder genoemde 
planning, vraagbundeling deelgebied 1 in november/december 2016, niet haalbaar is. 

Met het bijgevoegde korte memo informeren wij u over de stand van zaken van het project. 



gemeente 

\ Barneveld 

Datum: 
27 oktober 2016 

Memo 

Onderwerp: Voortgang glasvezel buitengebied 

Ter attentie van: Gemeenteraad 

Afzender: College van B&W 

De aanleg van breedband in het buitengebied (glasvezel) verloopt minder snel dan 
verwacht. De verwachting en toezegging tot nu was dat eind 2016 gestart zou 
worden met de vraagbundeling in deelgebied 1. Wethouder Van den Hengel heeft 
hierover samen zijn collega-wethouders gesproken met de uitvoerende partij, GIF 
(Communication Infrastructure Fund). 

Met deze memo informeren wij u over de aanleg van glasvezel in het buitengebied 
van de Gelderse FoodValley-gemeenten. 

Over de noodzaak om in het buitengebied te beschikken over snel internet is 
iedereen het eens. Liever vandaag dan morgen! 

Om te kunnen starten met de vraagbundeling is een convenant tussen GIF en de 
gemeente opgesteld. In Barneveld is het convenant reeds getekend op 8 juli 2016. 

In tegenstelling tot de verwachting start CIF dit jaar niet de vraagbundeling in 
deelgebied 1; het gebied van Lunteren.net en een deel van Barneveld. De 
betrokken wethouders hebben hierover hun teleurstelling uitgesproken naar CIF. 

CIF geeft aan haar organisatie aan te passen aan de succesvolle campagnes 
elders in het land, zodat zij snelheid en kwaliteit in de uitvoering kan blijven bieden. 
Ook is de vraag naar glasvezel nog groter dan verwacht. Vanuit de FoodValley zijn 
al aanvullende vragen gesteld door bedrijven en recreatieparken die ook graag 
aangesloten willen worden op het glasvezelnetwerk. Dit betekent extra werk bij het 
ontwerpen van het totale glasvezelnetwerk, wat leidde tot vertraging. 

Eind november is een belangrijk moment. Dan maakt CIF de nieuwe planning 
bekend en geeft zij duidelijkheid over het startmoment van de vraagbundeling in 
deelgebied 1 en de andere deelgebieden. Bij een positief resultaat, meer dan 50% 
deelname, kan enkele maanden daarna 'de spa de grond in'. Zodra wij beschikken 
over meer concrete informatie zullen wij die vanzelfsprekend met u delen. 
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